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Sändlista 
KS au Eslöv (Ordf, 1:e vice) 

KS au Höör (Ordf, 1:e & 2:e vice) 

KS au Hörby (Ordf, 1:e & 2:e vice) 

Naturskyddsföreningen Höör 

Naturskyddsföreningen Hörby 

Naturskyddsföreningen Eslöv 

Ringsjöns fiskevårdsområdesförening 

Eslövs kommun, Miljöavdelningen 

Höörs kommun, Miljö- och 

byggmyndigheten 

Hörby kommun, Miljökontoret 

Länsstyrelsen i Skåne län, 

Beredningssekretariatet 

Ekologgruppen i Landskrona AB 

Sydvatten AB 

Region Skåne,  

Ringsjöfisk AB 

Adolfssons fisk 

LRF Hörby 

LRF Höör 

LRF Eslöv 

Sveaskog 

Södra 

Skogsstyrelsen 

Skogssällskapet 

Plan - Höör, Hörby och Eslöv 

VA - Höör, Hörby och Eslöv 

Skåne-Blekinge Jordägarförbund 

SGU 

 

 
Protokoll Ringsjöns vattenråd ordinarie möte 2009-11-27 
 
Höjden, Höörs kommunhus 
 

Närvarande:  
Pehr-Ove Pehrson, ordförande 
Lars Ahlkvist, vice ordförande  
Richard Nilsson, Ringsjöns VR 
George Bergengren, Skåne Blekinge Jordägarförbund 
Birgitta Karlsson tjänstemannaberedningen 
Barne Johansson, Sydvatten 
Malin Åberg, Höörs kommun 
Per Abrahamsson, Höörs naturskyddsförening 
Torsten Werner, LRF Höör 
Kjell Åke Persson, KS Hörby 
 

Malte Jönsson, Eslövsbygdens naturskyddsförening. 
Jan-Axel Roslund, Ringsjöns FVOF 
Sven Andersson, LRF Hörby 
Bo Wendt, Kustvattenkommittém 
Hans Andersson, LRF Eslöv 
Lars Collvin, Lst 
Birgitta Bengtsson, Ekologgruppen 
Maria Persson, VA Hörby kommun 
Lars Sparrhult, VA Höörs Kommun  
Håkan Bergknut, Hörby kommun 
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1) MÖTETS ÖPPNANDE 
Ordförande Pehr-Ove Pehrson hälsade alla välkomna. 
Val av justerare – Sven Andersson utsågs till justerare. 
Mötet godkände dagordningen och föregående protokoll. 
 
2) SENASTE PROVTAGNINGEN 
Birgitta Bengtsson från Ekologgruppen redogjorde för årets provtagningar fram till november. 
Årsrapporten för 2009 presenteras på nästa ordinarie möte. 
 
3) PROJEKTEN 
- Projekt Ringsjön 
Richard Nilsson berättade om året i projekt Ringsjön. Håller på att ta fram ett pris på vad nya 
båtar kan kosta. RN ska på möte med EU-kontoret Skåne nordost för att se om det går att få 
extern finansiering för projektet.  
- Vallentuna 
Vallentuna var mycket nöjda med insatsen vi gjorde och en förfrågan om fortsättning kommer att 
komma. Tjb diskuterar om vi ska ställa upp. 
-Våtmarksprojekten 
Våtmarken på Klinta håller på att anläggas. Ser ut att vara klar i januari. Arbetet på Pugerup 
kommer med största sannolikhet att starta till våren. Fairyhill ligger på is tills vidare. Lyby mosse 
också på is på grund av att det inte finns pengar. 
 
4) GEMENSAMT KONTROLLPROGRAM 
Tjänstemannaberedningen vill ha uppdraget att arbeta med att få till ett gemensamt 
kontrollprogram tillsammans med Rönne å inför nästa upphandling. Mötet beslutar att 
tjänstemannaberedningen arbetar vidare med detta. 
 
Richard informerar att Rönne å vattenråds/kommittés sekreterare har hört av sig och berättat att 
de eventuellt behöver ha hjälp med sin sekreterartjänst efter augusti 2010.  
 
5) VATTENDIREKTIVET 
Lars Collvin berättar om hur det går med arbetet med att behandla sommarens remissvar samt 
om en del ändringar.  
 
6) KVÄVE OCH ALGER I RINGSJÖN 
Maria Persson berättade kort om Hörby kommuns försök med slopad kväverening i Lybyverket. 
Forskaren Heléne Annadotter berättade om sina forskningsresultat på alger i Ringsjön. 
 
7) ÖVRIGT 
Diskussion om Sydvattens ansökan om ändrad vattendom. Mötet beslutar att ha ett extra möte 
angående vattendomen. Tid och plats meddelas senare. 
 
8) DATUM FÖR NÄSTA MÖTE 
Datum bestämdes till 28 maj kl. 09.00. Platsen blir Höörsalen på Höörs kommun. Sekreterarens 
anmärkning i efterhand 
 
9) MÖTET AVSLUTAS 
Ordföranden tackade för dagen och avslutade mötet. 
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Sekreterare  Richard Nilsson 
  
  
  

Ordförande Pehr-Ove Pehrson 
  
  
  

Justerande Sven Andersson 
 


